
Styrelseprotokoll, teamsmöte 2023-12-04 kl. 18:30 

Extrainsatt styrelsemöte på grund av inskrivning från medlemmar.  

Närvarande: Ordf. Anders Baudino (AB), viceordf. Felicia Nilsson (FN), ledamot/tillfällig 
mötessekreterare Emma Lithner (EL), Ledamot Ninni Persson (NP), Suppleant Sofia Öryd (SÖ).  

Frånvarande: Sekr. Annika Stjärneving  

1. Mötets öppnade 
Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

3. Val av justerare 
FN valdes att justera dagens protokoll jämte med ordförande. 

4. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkännes med justering.  

5. Genomgång av möte med uppfödarna datum 2023-11-20. 
AB, FN & NP informerar om mötet med uppfödarna 2023-11-20 till EL & SÖ som inte kunde 
närvara, EL & SÖ har även sett videoinspelning som fanns från det mötet. 

6. Avelspolicy - förslag till beslut 
AB framför följande förslag: 
Att stå med på SRTK uppfödarlista innebär att man följer klubbens avelspolicy. 
Uppfödare inom SRTK förbinder sig att följa avelspolicyn. Samtliga uppfödare som följer SRTKs 
avelspolicy får stå med på hänvisningslistor. Med hänvisningslistor menas följande: uppfödarlista, 
valphänvisning samt hanhundslista. Styrelsen förtydligar att inga förändringar i avelspolicyn är 
gjord sedan 2022-01-01. Styrelsen hoppas och tror att samtliga uppfödare fortsätter att följa 
befintlig policy, detta är endast ett förtydligande gällande hänvisningslistor. Uppfödare som blev 
borttagna från uppfödarlista återinförs, på grund av avsaknad av tidigare tydligt beslut angående 
hänvisning. På grund av tillgänglighet hos veterinär så börjar beslutet gälla från 2024-02-15. 
Uppfödare som inte följer avelspolicyn efter 2024-02-15 kommer att plockas bort från samtliga 
hänvisningslistor.  

Kan mötet besluta om detta?  
AB, FN, SÖ & EL röstar för. 
NP röstar emot.  

Majoriteten röstar för och beslutet är därmed taget.  

Avelsråden rekommenderar att de som avstått från att ögonlysa högst 12 månader före parning bör 
inkomma med intyg innan de sätts tillbaka på listan med hänvisning till djurskyddslagen och SKKs 
grundregel avseende att använda friska djur i avel. Vi är skyldiga att lämna över en frisk ras till 
nästa generationer av Russkiy Toy samt framtida uppfödare. 



Styrelsen önskar också förtydliga att det är uppfödarens egna ansvar att hålla sig uppdaterad kring 
vad som står på SRTKs hemsida samt att följa gällande policys och krav inför parning. SRTKs 
hemsida uppdateras frekvent med information, protokoll och dylikt.  

På grund av inkomna mail från uppfödare angående tidigare inskrivelse så finns önskemål att se 
skrivelsen som kommit in i sin helhet. NP kollar med SKKs jurist om vi får ha med skrivelsen som 
bifogad fil till dagens protokoll eller om det strider mot GDPR.  

8. Sthlm hund, info 
FN informerar om pågående planering till inför Stockholms hundmässa. AB informerar om 
planerad rasparad. Klubben kommer behöva köpa inträdesbiljetter för att kunna bemanna rasparad 
samt monter. Mindre inköp kommer göras inför rasmontern. 
Det diskuterades om att klubben handhåller med en goodiebag som lottas ut, mötet beslutade att 
göra det och FN handlar in till detta.  

9. Övriga frågor 
SÖ kommer med förslag att planera in en workshop för samtliga uppfödare med veterinär för att gå 
igenom ögon samt ögonsjukdomar inom rasen. Bordläggs till nästa möte.  

Inkommen skrivelse från SPKK (Svenska Prazky Krysarik Klubben) med frågor angående vårt 
hälsokrav gällande Patella. Avelsråden svarar SPKK.  

10. Mötes avslutas    
Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet.   


